

# Weiyun Chen's President Message

Dear Colleagues and Friends:

The mission of the ICSPAH is to facilitate professional growth and development among its members to promote healthy and physically active lifestyles through strengthening research and education in international communities. Our society is non-profit professional organization. We are proud of having hundreds of lifetime members, regular members, and student members who are distinguished university professors and productive scholars, dedicated physical education teachers, and motivated graduate students from USA, China, and other countries in the world. With all members' active involvements and significant contributions, our society has been steadily growing and fruitfully thriving over more than 20 years.

As the president of the ICSPAH, I will work diligently with the 2023-2024 ICSPAH Executive Council (EC) members: Dr. Jianhui Zhang (The President-Elect), Dr. Weidong Li (The Immediate Past-President), Dr. Jiling Liu (The Secretary), Dr. Xiaoxia Zhang (The Treasurer), Dr. Yang Bai (The Business Manager), and Ms. Meiyuan Chen (The Student Representative) to achieve the following objectives:

1. To improve the quality of professional services through
  - A) Creating an online abstract submission system,
  - B) Periodically updating the ICSPAH official website,
  - C) Periodically updating the ICSPAH newsletter.
  
2. To enhance the dissemination of cutting-edge research and innovative teaching through
  - A) Holding monthly scholar lectures via online platform,
  - B) Organizing and holding the 2024 ICSPAH Annual Conference with a format of in person and/or a hybrid,
  - C) Publishing selected abstracts presented at the 2023 Annual Conference on the *International Journal of Physical Activity and Health*, which is sponsored by the ICSPAH.
  
3. To facilitate collaborations between the ICSPAH EC and China's Divisions and collaborative research and teaching projects among the ICSPAH members.

Together, we are strong, active, and healthy. Looking forward to working with you for having a very successful and productive year ahead.

Respectfully,

*Weiyun Chen*

Weiyun Chen, Ph.D.  
President of the ICSPAH  
School of Kinesiology  
University of Michigan  
Ann Arbor, MI 48109



# 主席致辞

尊敬的同事和朋友们：

ICSPAH 的宗旨是通过加强国际间的科研和教育的交流与合作，促进会员事业上的成长与发展，从而达到倡导健康生活方式的目的。我们的学会是非营利性的专业组织。我们为拥有数百名终身会员、正式会员和学生会员而感到自豪，他们是来自美国、中国和世界其他国家的杰出的大学教授和多产学者、敬业的体育教师，和积极进取的研究生。在所有成员的积极参与和重大贡献下，我们的学会才得以在过去的 20 多年里稳步发展并硕果累累。

作为 ICSPAH 的现任主席，我将与 2023-2024 ICSPAH 执委会成员：张建辉博士（当选主席）、李卫东博士（前任主席）、刘继领博士（秘书长）、张晓霞博士（财务长）、白杨博士（业务主管）、陈美媛女士（学生代表）一起努力工作，完成以下目标：

## 1. 提高专业服务质量

- A) 创建在线摘要提交系统，
- B) 定期更新 ICSPAH 官网，
- C) 定期更新 ICSPAH 时事通讯。

## 2. 加强前沿研究和创新教学的传播

- A) 通过在线平台举办月度专家学者讲座，
- B) 以面对面和/或混合形式组织和举行 2024 年 ICSPAH 年会，
- C) 在 ICSPAH 赞助的，国际体育活动与健康杂志上发表在 2023 年国际华人体育与健康年会上报告的精选摘要。

## 3. 促进 ICSPAH 执委会与中国各分会之间的合作以及 ICSPAH 成员之间的合作研究和教学项目。

我们一起变得强壮、活跃和健康。期待与您合作，共同度过一个非常成功和富有成效的一年。

尊敬的，

陈蔚云博士  
ICSPAH 主席  
运动学学院  
密歇根大学  
安娜堡，密歇根州 48109

